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Agendapunt Onderwerp Fractie ID Vraag Antwoord 
Commissie AZ 12-
02-2024  
7. Actualisatie 
investeringsplanning 
2024 

Herrijking 
ynfestearingen 

FNP 143 Wêr stiet yn it 
oersicht de 
ynfestearring yn de 
parkeargaraazje 
ûnder it BK plein. 

Gelet op de recente ontwikkelingen is de 
parkeergarage buiten deze analyse gehouden en 
bent u hierover onlangs geïnformeerd. De 
bedoeling was dit voorstel parallel aan de 
behandeling van dit voorstel aan u aan te 
bieden. 
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2024 

Bijlage 
investeringsplanning 

D66 144 Het is duidelijk uit 
het overzicht in 
bijlage 1 dat dit 
overzicht al enkele 
maanden oud is. 
Zijn er in de 
afgelopen maanden 
ontwikkelingen 
geweest die reden 
zijn tot 
aanpassingen in dit 
overzicht? Zo ja, 
om welke 
aanpassingen gaat 
dit? 

Het overzicht is in de afgelopen maanden 
diverse malen geactualiseerd. Waar nodig zijn 
toelichtingen daarop aangepast. Actuele 
ontwikkelingen zijn daar waar nodig verwerkt in 
de bijlage zoals deze aan u is verstrekt. 
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Volledigheid 
overzicht 

D66 141 Zijn er nog door de 
raad aangenomen 
investeringen die 
niet in bijlage 1 zijn 
opgenomen, maar 
wel op on hold zijn 
gezet.  Zo ja, welke 

De investeringsplanning uit de begroting 2024 is 
leidend, alle investeringen die hierop staan zijn 
beoordeeld. De mogelijke investeringen in 
Thialf, Sportstad en sportpark Skoatterwâld zijn 
niet opgenomen en worden meegenomen in de 
Perspectiefnota. 
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Telefoon D66 140 Klopt dit overzicht 
op het gebied van 
hardware en 
infrastructuur? De 
investering was 
165k en de 
kapitaalslast 133k. 
waar bestaan de 
kapitaalslasten uit? 
Hoe groot is de 
kans dat dit 
ongewijzigd door 
gaat? Want het is 
nu een reservering. 
Kan dat niet beter 
op basis van een 
visie en een 
separaat 
raadsvoorstel. 

Per abuis zijn hier ook deels de kapitaallasten 
meegenomen welke ook staan onder het kopje 
‘gewijzigd doorgaan’. De werkelijke 
kapitaallasten bedragen € 19.470. De omvang 
van de investering van € 165.000 is correct.  De 
afschrijftermijn was 10 jaar en vervanging in 
2024. De nieuwe telefoonoplossing zal minder 
hardware bevatten waardoor we wat gaan 
verschuiven van kapitaal naar operationele 
begroting dat komt nog in update van 2024 
richting begroting 2025.  De kans dat het 
doorgaat is 100%. Komende zomer zullen we 
een nieuwe bereikbaarheidsoplossing 
implementeren als vervanging van de oude 
telefooncentrale. Project is inmiddels al 
goedgekeurd, begroot, etc. en gaat over een 
maand ongeveer van start. 
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Waar is de garage in 
het overzicht 

D66 139 Waar komt het 
financieren van de 
parkeergarage BK 
plein naar voren in 
dit overzicht./ welke 
categorie. want 
andere gerelateerde 
projecten 
ongewijzigd 
doorgaan en op het 

Gelet op de recente ontwikkelingen is de 
parkeergarage buiten deze analyse gehouden en 
bent u hierover onlangs geïnformeerd. De 
bedoeling was dit voorstel parallel aan de 
behandeling van dit voorstel aan u aan te 
bieden. 
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overzicht naar 
voren komt. Hoe is 
dit met elkaar te 
rijmen. 
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Watertakenplan D66 138 Wordt het 
watertakeplan aan 
de raad voorgelegd. 
en welke 
maatschappelijke 
effecten op het 
gebied van 
klimaatadaptatie en 
biodiversiteit heeft 
de taakstelling? 

Het nieuwe Watertakenplan 2025-2028 wordt in 
2024 opgesteld en ter vaststelling aan de raad 
voorgelegd.   Als taakstelling voor riolering is 
daarbij opgenomen om op het onderdeel 
“vervanging riolering” de 
vervangingsinvesteringen met 10% te beperken. 
Dit heeft naar verwachting voor de 
beleidsperiode van het Watertakenplan geen 
noemenswaardige invloed op de 
maatschappelijke effecten op het gebied van 
klimaatadaptatie en biodiversiteit. Voor 
uitvoeringsmaatregelen voor klimaatadaptatie 
zijn aparte middelen opgenomen. 
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IHP effecten D66 137 Wat is de impact 
van de taakstelling 
op het IHP op de 
maatschappelijke 
effecten. Is dit 
alleen wijziging in 
de planning of ook 
op kwaliteit en 
duurzaamheids 
doelstellingen? wat 
gaan we hiervoor 
bijvoorbeeld niet 

De taakstelling heeft geen gevolgen voor de 
planning of duurzaamheidsambities en alle 
andere ambities die in het (D)IHP zijn 
vastgesteld.    Wij zijn bijvoorbeeld momenteel 
actief bezig met het binnenhalen van subsidies, 
zowel op nationaal als Europees niveau. In het 
budget is hier nog geen rekening mee 
gehouden. De subsidies die de komende jaren 
worden binnengehaald worden dan niet ingezet 
als extra financiering van het project, maar om 
de taakstelling te behalen.  Op 17 december 
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doen?  In hoeverre 
zijn de betrokken 
partijen hierbij op 
de hoogte gesteld? 

2023 is bovenstaande besproken met alle 
schoolbesturen. 
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impact op 
maatschappelijke 
effecten 

D66 136 Kan het college in 
kaart brengen 
welke 
maatschappelijke 
effecten nu al 
worden geraakt 
door de 
voorgestelde 
keuzes. graag per 
item. categorie A 

De maatschappelijke effecten van het nu ter 
overweging opschuiven van het besluit om de 
investeringen in de 3 items is zeer beperkt.  De 
langere termijn maatschappelijke effecten bij 
een definitieve keuze verder temporisering of 
zelfs tot het niet investeren in de drie genoemde 
items is voor: 1. de doorfietsroute relatief 
beperkt. De mogelijkheid om op de fiets van 
Heerenveen naar Drachten te gaan visa versa is 
er en blijft er. De meerwaarde van een 
doorfietsroute is dat deze veiliger en sneller is. 
2. de herinrichting van de Burgemeester 
Falkenaweg  beperkt. Het reguliere onderhoud 
zal ‘gewoon’ blijven worden uitgevoerd, de 
herinrichting leidt tot een comfortabeler en 
veiliger inrichting. 3. opschuiven in tijd 
huisvesting gemeentehuis zeer beperkt. Het 
gemeentehuis is voor burgers en bedrijven 
toegankelijk en blijft dit uiteraard. De diensten 
van de gemeente kunnen van hier uit nog 
steeds worden uitgevoerd. Definitief niet 
investeren is geen optie, er zal op termijn 
moeten worden geïnvesteerd. 
 

 


